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Szanowny Pan 

TADEUSZ KRZAKOWSKI 

Prezydent Miasta Legnicy 

 

 

INTERPELACJA 

 
Szanowny Pani Prezydencie, 

 

Zgłosił się do mnie mieszkaniec Legnicy, zwracając uwagę na pęknięcia, które powstały w płytach fontanny 

w parku miejskim. Wg redakcji Pana (…) 25.07.2021 . Prezydent został poinformowany o widocznych 

pęknięciach w płytach fontanny (około 34 sztuk na lewej długiej długości). Przez okres 6-7 miesięcy pojawiły 

się kolejne pęknięcia na prawie całej niecce – obecnie jest ich więcej niż 100; W związku z powyższym 

proszę o udostępnienie dokumentacji technicznej związanej z inwestycją oraz odpowiedź na pytanie, czy 

podjęte zostaną działania zmierzające do naprawienia powstałych uszkodzeń. 

 

 
 
 
 
Z poważaniem, 

 

 

          Jarosław Rabczenko 

 

 

 



 

 

 



 

 

 

 

 


